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Denne er nødvendig, hvis der er behov for opklarende spørgsmål, men de  offentliggøres ikke.  

  

Forslag 

Jeg foreslår, at der lægges sten langs hækken. Evt. se om det giver 
mening at rykke hækken lidt ind, så der er bedre udsyn på vejen med så 
mange biler lans. Og det undersøges om stenene kan findes kasseret et 
andet sted fra, så det bliver genbrugte sten.  
 
 
 
 

Motivation 

 
 
I løbet af de sidste år, virker der til at være flyttet flere beboere til med 
egen bil. Det gør, at parkeringspladsens kapacitet er blevet for lille. Det har 
desværre resulteret i, at græsstykket, der engang var ved vejen er blevet 
til en permanent mudderrande, hvor græsset ikke længere har en chance. 
Hullerne gravet sig desuden dybere, så det på sigt heller ikke vil være 
muligt at parkere her.  
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